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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra
sammanträdet
Dagordningen godkändes med tillägg under§ 5 övriga frågor.
Protokollet justeras av ordföranden och vice ordföranden 18 maj.

Protokollet från rådets sammanträde den 6 april 2021 anmäldes
och lades till handlingarna.

§ 2 Besök Eva Stenstam, strateg, Kulturförvaltningen
Eva Stenstam, strateg vid Kulturförvaltningen, berättar om det
gemensamma budgetuppdrag som Kulturförvaltningen och
äldreförvaltningen har. Uppdraget handlar om att utreda
möjligheten för en permanent modell för hur kulturaktiviteter kan
riktas till äldre i syfte att säkerställa en jämlik tillgång till
kulturaktiviteter i staden och intention bryta isolering och
ensamhet. Vidare informerar Eva om utmaningar och önskemål
som framkommit i den kartläggning som gjorts och de
åtgärdsförslag som tagits fram.

Rådet för dialog och ger medskick till kulturförvaltningens
fortsatta arbete utifrån frågeställningarna:
Vad är det som gör att man har möjlighet att möta kultur eller
inte? Hur man som äldre har möjlighet att ta till sig kulturutbudet
i staden? Hur nås äldre i ordinärt boende av information om
tillgängligt kulturutbud?
Kulturförvaltningens utredning färdigställs under våren och i
höstbudgeten kommer det framgå vad kommande år ska inriktas
mot vad gäller kulturaktiviteter för målgruppen äldre. I de förslag
som utredningen lägger fram kommer hänsyn tas till de dialoger
som förts med bland annat stadens pensionärsråd.

Jonas Wilhelmsson informerar om Farsta SDFs kultursekreterares
arbete och samordnande funktion, hemtjänsten i egen regis arbete
med att informera om kulturutbud och uppmuntra till deltagande i
olika aktiviteter. Vidare är en stor utmaning att identifiera de
äldre som bor i ordinärt boende som ej har hemtjänstinsatser men
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som behöver nås av information om kultur- och aktivitetsutbud
inom stadsdelsområdet och staden som helhet.

§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 27 maj
Ärende nr 3. Flytta hundrastgård i Fagersjö

Svarpå medborgarfärs/ag
Rådet ansluter till förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på
medborgarförslaget.

Ärende nr 9: Samverkan utskrivna patienterfrån slutenvård
Yttrande till Stadsrevisionen
Rådet är positivt till att förvaltningen uppmärksammat revisionens
rekommendationer riktade till nämndens arbete och att
förvaltningen kommer att genomföra de åtgärder som krävs.
Rådet ansluter till förvaltningens tjänsteutlåtande som yttrande till
Stadsrevisionen.

Årende nr 10: En stärktförsörjningsberedskapför hälso- och
sjukvården (SOU 2021:19)
Svar på remissfrån kommunstyrelsen
Rådet delar förvaltningens synpunkter och instämmer i
förvaltningens förslag till beslut.

Ärende nr 11: Trafikforåndringar i SL-trafiken 2021/2022
Svar på remissfrån kommunstyrelsen
Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut. Därtill önskar
rådet betona att en bredare genomlysning och utredning krävs som
visar hur kollektivtrafiken i Farsta stadsdelsområde ska fungera
och hanteras inför flertalet tillkommande arbetsplatser och
bostäder.

Ärende nr 15: Rapportering till IVO av ej verkställda gynnande
beslutför kvartal 1 år 2021
Rådet instämmer i förvaltningens förslag till beslut.
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§ 3 Information från förvaltningen
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande.

• Lägesbild covid-19
Ingen konstaterad covid-19-smitta inom vård- och
omsorgsboenden. Hög vaccinationsgrad bland anställda inom
äldreomsorgens verksamheter. Antalet är en uppskattning då
ingen statistik får föras. Personalen är inte skyldig att vaccinera
sig eller informera arbetsgivaren om genomförd vaccination.

• Medborgarpanel
Stadens medborgarpanel om stadsutveckling är öppen för alla
över 15 år som bor i Stockholm. Genom att delta i panelen får
medborgarna möjlighet att tycka till och vara delaktiga i
utvecklingen av sitt närområde.
I nuläget kan konstateras att av anmälda personer hemmahörande
i Farsta stadsdelsområde är personer över 65 år
underrepresenterade. Mer information om medborgarpanel och
hur den som är intresserad av att delta går till väga går att läsa via
https://vaxer. stockho I 111/besok-oss/rned borga rel ia l02:-oc h-
sarn rad/med borgarpane I/

• Heltidsresan
Heltidsresan är ett utvecklingsprojekt som drivs av SKR1 och
Kommunal mellan 2016-2024 med syfte att heltidsanställningar
blir norm. Det innebär i korthet att alla medarbetare ska erbjudas
att arbeta heltid samt att alla nyanställningar ska göras på heltid,
dvs 100% tjänstgöringsgrad.

• Digital fixartjänst
Förvaltningens uttalade ambition är att under året kunna införa en
digital fixartjänst i syfte att minska digitalt utanförskap.

• Statsbidrag
Förvaltningen presenterar de olika statsbidrag som ansökts om
och planer för användandet av medlen. Vissa har beviljats medan

1 Sveriges Kommuner och Regioner
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för andra väntar förvaltningen på beslut. Följande statsbidrag har
förvaltningen ansökt om:
Matlyftet
Specialistteam hemtjänst
Digital utveckling
Psykisk hälsa och suicidprevention
Motverka ensamhet bland äldre
Säkerställa god vård och omsorg om personer med
demenssjukdom

Förvaltningen kommer utöver ovanstående att ansöka om medel
inom ramen för det nyligen annonserade statsbidraget Säkerställa
en god och säker vård och omsorg om äldre.

• Kommunfullmäktiges inriktningsmål som innefattar att
medarbetare ska erbjudas utbildning i svenska.

Språkkompetensen i svenska är en viktig del för att hålla god
kvalitet inom förvaltningens verksamheter och i vissa fall är den
en utmaning. Stadsdelsförvaltningen och äldreförvaltningen
arbetar för att hitta lösningar. Bland annat är Språklärare i
äldreomsorgen en språkutvecklande insats som syftar till att
stärka medarbetares språkliga kompetens på arbetsplatsen och i
sina dagliga arbetsuppgifter._

Förvaltningen informerade även kort om följande punkter även
om dessa inte ligger inom ramen för äldreomsorgens verksamhet.
Frågorna rör avdelningen IOF och avdelningen för äldreomsorg
kommer inte att belastas för detta.

• Verksamhetsanpassningar som kan behövas utifrån
förändrat statsbidrag

• Förtydligande om kostnadsökning för placeringar på SIS
institution.

§ 4 Genomgång av balanslista
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor,
besök och liknande - se bilaga.

Justerarnas signaturer



ffl StockholmsV stad
Farsta stadsdelsnämnd
Pensionärsrådet

Protokoll
2021-05-17

Sida 6 (6)

§ 5 Övriga frågor
Wåge Johansson, PRO, är frågande till varför rådet inte har fått
följande ärenden från stadsdelsnämndens föredragningslista.

Ärende nr 2: Skapa en kanotled mellan Magelungen och
Drevviken.
Wåge betonar att det är angeläget för rådet att kunna lämna
synpunkter på exempelvis angöringsmöjligheter.
Förvaltningen svarar: Det är ett inlämnat medborgarförslag som
nämnden ska ta ställning till. Om stadsdelsnämnden uppdrar åt
förvaltningen att utreda medborgarförslaget kommer ärendet att
delgespensionärsrådetför eve.ntuella synpunkter och
kommentarer.

Ärende nr 4: Situationen för hemmasittare i Farsta
Förvaltningen svarar: Ärendet rör inte äldre medborgare inom
stadsdelsområdet utan elever som inte går i skolanjust nu.
Avdelningen IOF har ettpågående arbete med hemmasittare
genom sko/sociala teamet ochfamiljestödsenhetens
familjebehandlare.

Gunnar Björkman, PRO, har en fråga gällande ärende nr 5 på
stadsdelsnämndens föredragningslista,
Ny belysning i lekplatsen Skallet i Sköndal. Gunnar betonar
betydelsen av att belysningen ska vara genomtänkt beträffande
rätt form av ljus, hur ljuset är riktat mm. Utifrån det ställs frågan
Vad är det som vägleder hur den nya belysningen kommer att
sättas upp?
Förvaltningen svarar: Fråganförmedlas vidare till avdelningför
stadsutveckling. Förvaltningen återkommer med svar

§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.
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